
 

 

Styrelsemöte 8/10 2012 

Närvarande: Jessica, Maggan TS, Marcus, Jörgen, Hans-Ola, Birgitta, 
Patrik Y, Lisa, Patrik, Bengt och Carin 

 

 Budgeten ligger bra, det beror i och för sig att flera lag har upphört 
efter att budgeten lagts. 
 

 Vi har inget längre kontrakt med PEAB på Armsjöstädningen varför 
vi fortsätter trots att vi för närvarande bara har ca 50 namn att rulla 
runt det på. 
 

 Bengt och Jessica har lite tunt med spelare i sitt lag och vill därför 
samarbeta med Sundsvall. De vill spela serie i Gnarps namn i Dala 
Gävleborg och två cuper i Sundsvalls namn.  
 

 Fotbolls sektionen består av: Mats M, Patrik Y, Marcus E, Pelle W, 
Henrik H och Hans-Ola E. 
 

 Vi pratade även om att ha en cup i fotboll och en i handboll/år! 
 

 Jörgen kollar om Njurunda Anki har en Armsjönyckel kvar! 
 

Nästa möte 5/11 kl.19.00 

 

Tack för den fina uppslutningen ikväll!! 

Vid datorn: Carin 

 
 
 
 


